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OBČINSKI SVET 
OBČINE HOČE-SLIVNICA 

 
 
ZADEVA: PREDLOG ZA SPREJEM SKLEPA NA 9. REDNI SEJI OBČIN-

SKEGA SVETA, 12. 11. 2019 
  
NASLOV: Obravnava in potrditev Sklepa o menjavi lastništva 

nepremičnine v lasti Občine Hoče-Slivnica z nepre-
mičnino v lasti Društva AMD Orehova vas za namen 
vzpostavitve VeGeC-a Orehova vas. 

  
GRADIVO PRIPRAVIL: Strokovna služba – Katja Arnšek 
  
GRADIVO PREDLAGA: ŽUPAN 
  
POROČEVALEC: Strokovna služba – Katja Arnšek 
 
OBRAVNAVAL: 

 
Odbor za negospodarske dejavnosti 
 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrjuje predlog 
zamenjave nepremičnine v lasti Občine Hoče-Slivnica 
(pac. št. 132/2 in 135/6 k.o. 703 Radizel) z nepre-
mičnino v lasti Društva AMD Orehova vas (objekt 
AMD na pac. št. 369/6 in 369/4 k.o. 706 Orehova 
vas) za namen vzpostavitve večgeneracijskega centra 
Orehova vas. 

 
 
Obrazložitev: 
 
 
Na temo ureditve dodatnega večgeneracijskega centra sta potekali razpravi in sicer 
27.2.2019 in 2.10.2019. Namen razprav je bil, da se določi najbolj smotrna lokacija za vzpo-
stavitev drugega večgeneracijskega centra v Občini Hoče-Slivnica. Kot najbolj smotrn se je 
izkazal objekt v lasti Društva AMD Orehova vas, saj lahko večgeneracijski center z delova-
njem prične hitro in brez večjih vzdrževalnih posegov. Zato se je predlagalo, da se izvedejo 
cenitve nepremičnine v lasti Društva AMD Orehova vas in nepremičnine v lasti Občine Hoče 
Slivnica v Radizelu z namenom ugotovitve tržne vrednosti za menjavo lastništva. V naslednji 
razpravi so bili deležniki seznanjeni s pridobljenimi cenitvami ter pozvani, da podajo svoja 
stališča v zvezi z menjavo lastniške pravice na nepremičninah. Mnenje prisotnih je, da je 
prenos lastništva smiseln, saj občina nima nobenih dodatnih stroškov, ter da se takšen ob-
jekt nebi smel prepustiti propadanju. Ob enem pa so opozorili in podali v razmislek mnenja 



 

nekaterih krajanov KS Slivnica, da se v večgeneracijski center Orehova vas ne bodo vozili. 
Neglede na to pa projekt VeGeC Orehova vas podpirajo. 
Kljub izraženim mnenjem se je ponovno pozvalo vse krajevne skupnosti, krajevne organiza-
cije rdečega križa in društva upokojencev v občini Hoče-Slivnica, da podajo svoja mnenja 
oz. stališča.  
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